
Spotkanie Komisji w dniu 20 kwietnia 2023 r.  

 

Spotkanie Komisji odbyło się w trybie zdalnym (z wykorzystaniem aplikacji MS 

Teams). 

W pierwszej części spotkania uczestniczyli również przedstawiciele 

Wnioskodawców ubiegających się o otworzenie studiów na kierunkach: 

− zarządzanie państwem, studia pierwszego stopnia o profilu 

ogólnoakademickim - dr bab. Grzegorz Bonusiak, prof. UR (Kolegium Nauk 

Społecznych), 

−  nanotechnologia, studia pierwszego stopnia o profilu ogólnoakademickim – 

dr Dariusz Płoch (Kolegium Nauk Przyrodniczych),    

− bezpieczeństwo i certyfikacja żywności, studia pierwszego stopnia o profilu 

ogólnoakademickim – dr inż. Karolina Pycia (Kolegium Nauk Przyrodniczych), 

− menedżer rozwoju produktu, studia pierwszego stopnia o profilu 

ogólnoakademickim – dr Joanna Kaszuba (Kolegium Nauk Przyrodniczych), 

− optometria, studia pierwszego stopnia o profilu ogólnoakademickim – 

dr Krzysztof Kucab (Kolegium Nauk Przyrodniczych).  

Po zapoznaniu się z przestawioną przez Wnioskodawców koncepcją 

kształcenia na powyższych kierunkach studiów oraz opinią pracowników Działu 

Jakości i Akredytacji w sprawie formalnej oceny wniosków, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał Senatu w sprawie ustalenia programów studiów 

dla tych kierunków.  

W dalszej części spotkania Komisja zaopiniowała  projekt uchwały Senatu 

UR zmieniającej Uchwałę nr 176/06/2022 z dnia 30 czerwca 2022 roku w sprawie 

warunków, trybu oraz terminów rozpoczęcia i zakończenia rekrutacji dla 

poszczególnych kierunków studiów pierwszego stopnia, drugiego stopnia 

i jednolitych studiów magisterskich w roku akademickim 2023/2024 oraz 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian i tekstu jednolitego Regulaminu 

studiów na Uniwersytecie Rzeszowskim. 

W zakresie spraw dotyczących Wewnętrznego Systemu Zapewnienia 

Jakości Kształcenia, Komisja zatwierdziła wzór ankiety oceny wsparcia 

oferowanego studentom oraz ustaliła termin realizacji badania pilotażowego na 

maj 2023. Wprowadzenie nowego badania ankietowego jeszcze w bieżącym 

roku akademickim wynikało z zaleceń Polskiej Komisji Akredytacyjnej, 



sformułowanych po wizytacji programowej na kierunku studiów prowadzonym 

w Kolegium Nauk Medycznych.  

W zakresie spraw różnych, członkowie Komisji dyskutowali nad 

zasadnością wprowadzenia zmian w obowiązującej procedurze tworzenia 

kierunków studiów. Przedstawiony przez Panią Dyrektor Biura Prorektora ds. 

Studenckich i Kształcenia, mgr Justynę Kobę pomysł wstępnego opiniowania 

przez Komisję koncepcji kształcenia dla tworzonego kierunku studiów, przed 

przystąpieniem do  opracowania kompletnej dokumentacji wniosku, spotkał się 

z aprobatą członków komisji. Ustalono, iż przygotowany przez BPSK projekt 

zmian w dotychczasowej procedurze tworzenia studiów będzie stanowił 

przedmiot ustaleń na kolejnym posiedzeniu Komisji ds. Kształcenia.  

  

  


